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RĒZEKNES NOVADA DOME 

TAUTSAIMNIECĪBAS ATTĪSTĪBAS 

JAUTĀJUMU KOMITEJA 
REĢ.NR.90009112679 

Atbrīvošanas aleja 95A, Rēzekne, LV – 4601, 

Tel. 646 22238; 646 22231, Fax. 646 25935, 

e–pasts: info@rezeknesnovads.lv 

Informācija internetā: http://www.rezeknesnovads.lv 

 
 SĒDES PROTOKOLS 

 Rēzeknē 
 
2023.gada 10.augustā                                                                                                     Nr. 15 
 
Sēdes veids - atklāta 
Sēde sasaukta plkst. 09:00 
Sēde atklāta plkst. 09:02 
 
Sēdi vada: komitejas priekšsēdētājs Georgijs Jevsikovs  
 
Sēdi protokolē: sēžu sekretārs - protokolists Natālija Zvīdriņa 
 
Sēdē piedalās: 

 komitejas locekļi: Deputāts Guntis Rasims, Deputāts Gunārs Smeilis, Deputāts Guntra 
Kuzmina-Jukna, Deputāts Zigfrīds Lukaševičs, Deputāts Rita Tērauda, Deputāts Guna 
Zenčenko, 

 deputāti: Domes priekšsēdētājs Monvīds Švarcs, Domes priekšsēdētāja vietniece Ērika 
Teirumnieka, Deputāts Vasīlijs Arbidāns, Deputāts Vilis Deksnis, Deputāts Jānis 
Freibergs, Deputāts Felicija Leščinska, Deputāts Anita Ludborža, Deputāts Staņislavs 
Šķesters, Deputāts Inta Brence, Deputāts Guna Popova. 

 
Sēdē nepiedalās: 
- Deputāts Aija Kiserovska – pamatdarbā. 
 
Uzaicinātie: 

 SIA "Reģionālie projekti" valdes priekšsēdētāja Līna Dimitrijeva un kartogrāfs-
telpiskās attīstības plānotājs Ivo Narbuts (8.§). 
 

Darba kārtībā: 

1. Par zemes īpašuma tiesību atjaunošanu I.S., Latgales ielā (..), Viļānu pilsētā. 

2. Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamajam īpašumam “(..)” un “(..)”, 
Feimaņu pagastā, Rēzeknes novadā. 

3. Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamajam īpašumam “(..)”, Griškānu 
pagastā, Rēzeknes novadā. 

4. Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamajam īpašumam “(..)” Griškānu 
pagasts, Rēzeknes novads. 

5. Par līdzfinansējumu un atbalsta projektam “Kultūras pasākumu kvalitātes uzlabošana 
Kaunatas pagastā”. 
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6. Par līdzfinansējuma un atbalsta projektam “Tērpu izgatavošana Mākoņkalna vokālajam 
ansamblim un līnijdeju kolektīvam”. 

7. Par Dricānu apvienības pārvaldes atsavināšanas rezultātā iegūto līdzekļu izmantošanu. 

8. Informatīvs ziņojums par Rēzeknes novada Ozolaines pagasta Pleikšņu ciema teritorijas 
lokālplānojuma izstrādi. 

1.§ 
Par zemes īpašuma tiesību atjaunošanu I.S., Latgales ielā (..), Viļānu pilsētā 

Ziņo Lidija 
Kuzņecova: 

Izskatot I.S. 2023.gada 31.jūlija iesniegumu, lūdzu virzīt sagatavoto 
lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē par zemes īpašuma 
tiesību atjaunošanu I.S., Latgales ielā (..), Viļānu pilsētā. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
7 (Georgijs Jevsikovs, Guntra Kuzmina-Jukna, Zigfrīds 
Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, Rita Tērauda, 
Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
zemes īpašuma tiesību atjaunošanu I.S., Latgales ielā (..), 
Viļānu pilsētā". 

 
2.§ 

Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamajam īpašumam “(..)” un “(..)”, 
Feimaņu pagastā, Rēzeknes novadā 

Ziņo Lidija 
Kuzņecova: 

Izskatot SIA ”Latvijasmernieks.lv” sertificētas zemes ierīkotājas 
Kristīnes Mundas 2023.gada 28.jūlijā iesniegto zemes ierīcības 
projektu, lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā 
domes sēdē par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamajam 
īpašumam “(..)” un “(..)”, Feimaņu pagastā, Rēzeknes novadā. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
7 (Georgijs Jevsikovs, Guntra Kuzmina-Jukna, Zigfrīds 
Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, Rita Tērauda, 
Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
zemes ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamajam 
īpašumam “(..)” un “(..)”, Feimaņu pagastā, Rēzeknes 
novadā". 

 
3.§ 

Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamajam īpašumam “(..)”, Griškānu 
pagastā, Rēzeknes novadā 
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Ziņo Lidija 
Kuzņecova: 

Izskatot SIA ”B&B struktūra” zemes ierīkotājas Olgas Bartaševičas 
2023.gada 3.augustā iesniegto zemes ierīcības projektu, lūdzu virzīt 
sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē par zemes 
ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamajam īpašumam “(..)”, 
Griškānu pagastā, Rēzeknes novadā. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
7 (Georgijs Jevsikovs, Guntra Kuzmina-Jukna, Zigfrīds 
Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, Rita Tērauda, 
Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
zemes ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamajam 
īpašumam “(..)”, Griškānu pagastā, Rēzeknes novadā". 

 
4.§ 

Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamajam īpašumam “(..)” Griškānu 
pagasts, Rēzeknes novads 

Ziņo Lidija 
Kuzņecova: 

Izskatot SIA ”B&B struktūra” zemes ierīkotājas Olgas Bartaševičas 
2023.gada 3.augustā iesniegto zemes ierīcības projektu, lūdzu virzīt 
sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē par zemes 
ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamajam īpašumam “(..)”, 
Griškānu pagastā, Rēzeknes novadā. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
7 (Georgijs Jevsikovs, Guntra Kuzmina-Jukna, Zigfrīds 
Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, Rita Tērauda, 
Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
zemes ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamajam 
īpašumam “(..)” Griškānu pagasts, Rēzeknes novads". 

 
5.§ 

Par līdzfinansējumu un atbalsta projektam “Kultūras pasākumu kvalitātes uzlabošana 
Kaunatas pagastā” 

Ziņo Regīna Trūle: Lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes 
sēdē par līdzfinansējumu un atbalsta projektam “Kultūras pasākumu 
kvalitātes uzlabošana Kaunatas pagastā”. 

Izsaka viedokli 
Georhijs Jevsikovs: 

Vai līdzfinansējums tika paredzēts budžetā, vai arī no nekustamā 
īpašuma pārdošanas? 

Izsaka viedokli Regīna 
Trūle: 

No nekustamā īpašuma pārdošanas. 
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Izsaka viedokli 
Georhijs Jevsikovs: 

Kas būs atbildīgā persona par dronu uzturēšanu? Vai šai personai ir 
tiesības vadīt dronu? 

Izsaka viedokli Regīna 
Trūle: 

Par dronu atbildēs Tautas nama vadītāja. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Lai darbotos ar droniem, ir nepieciešams kārtot eksāmenus. 
Iegādājoties dronu, ir svarīgi izvērtēt tehniskās specifikācijas. Runājot 
par āra skatuves grīdu, cik liela tā ir? 

Izsaka viedokli Regīna 
Trūle: 

Runa iet par Tautas nama iekšpusē esošu skatuvi. Tā tiks noklāta, jo ir 
slidena. 

Izsaka viedokli Rita 
Tērauda: 

Vai nav ieviesusies kļūda, aprēķinot 10% no 10 000 euro. 

Izsaka viedokli Regīna 
Trūle: 

Nē, jo te ir attiecināmās izmaksas. 

Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

(aicina darbam ar dronu piesaistīt atbilstošu speciālistu) 

Par lēmumu balso: "par"  - 
7 (Georgijs Jevsikovs, Guntra Kuzmina-Jukna, Zigfrīds 
Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, Rita Tērauda, 
Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
līdzfinansējumu un atbalsta projektam “Kultūras pasākumu 
kvalitātes uzlabošana Kaunatas pagastā”". 

 
6.§ 

Par līdzfinansējuma un atbalsta projektam “Tērpu izgatavošana Mākoņkalna 
vokālajam ansamblim un līnijdeju kolektīvam” 

Ziņo Regīna Trūle: Lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes 
sēdē par līdzfinansējuma un atbalsta projektam “Tērpu izgatavošana 
Mākoņkalna vokālajam ansamblim un līnijdeju kolektīvam”. 

Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

Kādas ir summas? 

Izsaka viedokli Regīna 
Trūle: 

Kopējā summa ir 3197.42 euro, Lauku atbalsta dienests ir 90 %, t.i., 
2877.68 euro, savukārt Kaunatas apvienības pārvaldes budžeta 
līdzekļu līdzfinansējums ir 319.74 euro. 

Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

Kas ir atbildīgs par tērpu dizainu? Šogad, piedaloties Dziesmu un Deju 
svētkos, varēja vērot, ka ir novadi ar skaistākiem tērpiem, ir novadi ar 
mazāk skaistiem tērpiem. Labāk vairāk ieguldīt līdzfinansējumā un 
iegādāties skaistākus tērpus, lai cilvēks varētu pārstāvēt Rēzeknes 
novadu ne tikai dziedāšanā un dejošanā, bet arī labā vizuālajā izskatā. 

Izsaka viedokli Regīna 
Trūle: 

Bija doma startēt 14.kārtā, bet termiņš tika nokavēts. Par tērpiem tika 
runāts ar speciālistiem. Viņu domas arī tika uzklausītas, jo figūras ir 
dažādas, bet tērpiem jāizskatās vienlīdz labi. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Būtu jāpievērš uzmanība kompleksajam risinājumam. 
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Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

(izsaka viedokli par skaistāku tērpu iegādi) 

Par lēmumu balso: "par"  - 
7 (Georgijs Jevsikovs, Guntra Kuzmina-Jukna, Zigfrīds 
Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, Rita Tērauda, 
Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
līdzfinansējuma un atbalsta projektam “Tērpu izgatavošana 
Mākoņkalna vokālajam ansamblim un līnijdeju 
kolektīvam”". 

 
7.§ 

Par Dricānu apvienības pārvaldes atsavināšanas rezultātā iegūto līdzekļu izmantošanu 
Ziņo Diāna Saksone: Izskatot Dricānu apvienības pārvaldes 2023.gada 3.augusta 

iesniegumu, lūdzu izskatīt un atbalstīt sagatavoto lēmuma projektu par 
Dricānu apvienības pārvaldes atsavināšanas rezultātā iegūto līdzekļu 
izmantošanu. 

Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

Cik ātri projektētāji varēs izstrādāt projektu, saskaņojot ar Rēzeknes 
novada pašvaldības būvvaldi? 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Pirmkārt, konceptuāli komitejā šis jautājums tika skatīts pus gadu 
atpakaļ. Otrkārt, ir svarīgi līdz budžeta stādīšanai noskaidrot indikatīvo 
summu, kas nepieciešama tālākai remonta izmaksu segšanai. 

Izsaka viedokli Diāna 
Saksone: 

Pašās nekustamo īpašumu atsavināšanas summās ir rezerve. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Ja ēkai tek jumts, vai bērni šajā iestādē mācīsies? 

Izsaka viedokli Diāna 
Saksone: 

Atsevišķās vietās, kur konstatē tecēšanu, tiek mainītas loksnes. 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Jumts ir pielabots, lai varētu nodrošināt skolas darbību. 

Izsaka viedokli Diāna 
Saksone: 

Jumts bija salabots, bet tagad jau atkal ir parādījusies sūce. Jumts tiek 
labots pēc situācijas. 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Kad jumts sāka tecēt, viens no risinājumiem bija jumta seguma 
nomaiņa. Šobrīd iet runa par kompleksu risinājumu, kurā obligāti ir 
jābūt siltināšanai. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Vai līdzekļus nevarētu piesaistīt no strukturālajiem fondiem? 

Izsaka viedokli Diāna 
Saksone: 

Jumta seguma maiņu fondi neatbalsta. 

Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

Atbalsts tiek piešķirts ēku siltināšanai. 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

(sniedz informāciju par programmās iesniegto ēku energoefektivitātes 
projektu realizāciju) 
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Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

Būtu vēlams pēc iespējas ātrāk uzzināt, cik ilgā laikā projekts tiks 
izstrādāts. Būtu labi, ja uz oktobra beigām būtu zināma summa. 

Ziņo Diāna Saksone: (turpina ziņot par laukuma seguma atjaunošanai nepieciešamo 
līdzfinansējumu Dricānu kultūras nama ēkas teritorijā) 

Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

Kad šo projektu varētu realizēt? 

Izsaka viedokli Diāna 
Saksone: 

Uzreiz pēc lēmuma pieņemšanas. 

Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

Līdz aukstumiem to varētu realizēt? 

Izsaka viedokli Diāna 
Saksone: 

Līdz septembrim. 

Izsaka viedokli 
Gunārs Smeilis: 

Kāda ir laukuma platība? 

Izsaka viedokli Diāna 
Saksone: 

1470 kvadrātmetri. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Kas apvienībās vērtē šādus projektus? Vai ir viens vērtētājs uz visu 
apvienību? 

Deputāti: (diskutē) 

Par lēmumu balso: "par"  - 
7 (Georgijs Jevsikovs, Guntra Kuzmina-Jukna, Zigfrīds 
Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, Rita Tērauda, 
Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu "Par Dricānu apvienības pārvaldes 
atsavināšanas rezultātā iegūto līdzekļu izmantošanu". 

 
8.§ 

Informatīvs ziņojums par Rēzeknes novada Ozolaines pagasta Pleikšņu ciema teritorijas 
lokālplānojuma izstrādi 

Izskatīts: 
 Informatīvs ziņojums par Rēzeknes novada Ozolaines pagasta Pleikšņu ciema 

teritorijas lokālplānojuma izstrādi. 
 

Sēde slēgta plkst. 10:10 
 
 
Sēdes vadītājs, 
komitejas priekšsēdētājs:                                                                                Georgijs Jevsikovs 
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Protokoliste:           Natālija Zvīdriņa 

 


